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Vi har desværre måtte aflyse to medlemsmøder i årets løb. Augustmødet på grund af 

støj fra bygning af elevator og septembermødet på grund af manglende tilslutning. 

Efter en hyggelig Nytårskur i januar, talte Morten Thing om Israel/Palæstinas 

historie/konflikt. Det var et fordrag der var stor interesse for med mange fremmødte, 

også mænd. 

I marts fortalte Misha fra International Børnesolidaritet om deres arbejde, nu også 

blandt flygtninge fra Nicaragua i Costa  Rica. 

I juni var vi på skovtur til Stevns. En hyggelig tur. 

I oktober hørte vi navernes historie, der omhandlede håndværkernes historie fra 

Laugene og frem. Virkeligt spændende og krydret med sang og musik. 

I oktober underholdt Guitar Kaj med sang og musik. Så vi fik rørt stemmerne. 

Og så blev det december og julekomsammen først i Nisseland og så på Gyrstinge kro. 

Ekstra turene gik til politimuseet,arbejdermuseet med udstillingen Kvindeliv og 

posthusmuseet. 

Der var to hold til DHL stafetten i august. Udflugterne har ,på nær i september ,haft 

en god tilslutning. Flintholm station er et godt mødested, og hvis man kommer for 

tidligt er der et godt kaffested på stationen. 

 Vi valgte ikke at deltage i FOAs regionsmøde for bestyrelserne. Programmet havde 

ikke rigtigt interesse for os. Jeg deltog i FOAs  landsmøde for bestyrelsesformænd i 

seniorklubberne i maj måned. Det lykkedes  os ikke at finde en person til FOAs 

seniorudvalg som står for vores regionsmøde. 

Jeg deltog som formand som gæst på LFS repræsentantmøde. Det var første gang 

med ny formand og kasserer. Det var et møde med en livlig konstruktiv debat. Det 

lover godt for fremtiden. Også en nødvendig kontingent forhøjelse med vedtaget. Den 

er nødvendig på grund af højere grundskyld osv. Det blev også vedtaget at på grund 

af meget højere portoudgifter, at bladet i løbet af det næste år kun skal udkomme  

digitalt. Så juninummeret i 25 bliver det sidste nummer. Der vil udkomme et nummer 

på 4 sider i efteråret og 2 tilsvarende numre i 26. De forskellige områder blev også 

pålagt en besparelses. Det gik ikke op for mig på rep at det også gjaldt seniorklubben. 

Men i forgårs fik Annie Maj at vide, at vores budget er reduceret med 15.000 til 

50.000. mere om det fra Annie. 

Jeg deltager også i HB møderne med Karina som vikar. Der er der mulighed for at 

følge med i, hvad der sker i foreningen. 

Der er forslag om at folkepensions alderen ikke skal være højere end 70 år. Vi får se.  

Den høje inflation har givet problemer for mange pensionister, også fordi der er et 

efterslæb på folkepensionen. Der er vedtaget en ny ældrelov. Efter at have læst den , 

forstår jeg stadigt ikke hvorfor det hedder en ældre lov. Som jeg ser det gælder den 

også for de plejekrævende fysiske og psykiske handicappede. 

Og så kom der en bombe. Post Nord vil stoppe brevomdelingen. Det står stadigt hen i 

det uvisse, hvem der skal overtage det, og om det bliver i hele landet og hvor tit 

brevomdelingen sker. En hel del mennesker er afhængige i at få fysisk post fra 

kommuner g indkaldelse til undersøgelser på sygehusene. Det gælder ikke kun ældre, 

men har det vist sig også hos unge mennesker. 



Sundhedsreformen er vedtag. De to regioner på Sjælland bliver slået sammen. Mon 

de bliver enige indbyrdes. Det gode ved reformen er, at der bliver kronikerpakker 

ligesom kræftpakkerne, med tidsfrister for behandling. I 2027 kommer de første for 

KOL og lændesmerter og i 2028 for diabetes osv. 

Det er hårde tider vi lever i. Klimakrise,oprustning et USA der har taget ved lære af 

Putins Rusland. Det kan være svært at bevare optimismen, men vi må holde 

politikerne oppe på at bevare og udbygge velfærdssamfundet. Der er jo 

kommunevalg i år. Husk at gå ned og stem på dem der vil noget godt med vores 

velfærdssamfund og ophæve loftet over hvad kommunerne må bruge på drift. 

 


